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ROMÂNIA 
JUDEȚUL PRAHOVA  
CONSILIUL JUDEȚEAN 

 
PROCES – VERBAL 

al ședinței ordinare a Consiliului județean Prahova 
din data de 31 iulie 2020, ora 13,00  

 
 La ședința Consiliului județean, convocată prin Dispoziția nr. 228 din 
24.07.2020, modificată prin Dispoziția nr. 236 din 31.07.2020, a președintelui 
Consiliului județean Prahova, au fost prezenți domnul Bogdan Andrei Toader, 
președintele Consiliului județean Prahova și următorii 35 consilieri județeni: 
Sfîrloagă Ludmila, Pătrașcu Vasile, Ardeleanu Georgiana Anca, Ardeleanu Vasile, 
Bănică Alexandru, Chelan Gabriel Bogdan, Ciolac Dan, David Simona, Dumitru 
Cristian, Dumitru Mihaela Carmen, Enescu Rareș Dan, Gâlcă Adrian, Ilie Mihai 
Viorel, Ionică Adrian, Ionică Eugen, Lungu Adrian, Măruntu Nicolae, Meșca Darius 
Dumitru, Neaga Gheorghe, Necula Gheorghe, Nică Justinian Feodor, Nistor Marian 
Tudor, Papuc Rodica Mariana, Petcu Monica, Pințoiu Toma, Pîrvu Ionel, Popovici 
Elisabeta, Răducanu Nicușor, Sprîncenatu Nicoleta, Stoian Sorin George, Toma 
Horia Victor, Tomoșoiu Adrian, Tudora Dorin, Tudoran Lorin Gabriel și Viter David 
Andrei. 
 A lipsit domnul consilier județean, Bellu Claudiu Mihai. 

La ședința Consiliului județean a participat, de drept, doamna Hermina Adi 
Bîgiu, secretar general al județului Prahova. 
 De asemenea, la ședința Consiliului județean, au participat următorii invitați: 
dna Fabioara Ionescu, administratorul public - Consiliul județean Prahova; dna Alina 
Georgiana Tincă, directorul executiv al Direcției juridic contencios și administrație 
publică; dna Maria Dovîncă, directorul executiv al Direcției economice; dna Livia 
Barbălată, directorul executiv al Direcției patrimoniu; dna Elena Ion, șeful Serviciului 
resurse umane; dl Mihai Dumitrache, managerul Muzeului Județean de Istorie și 
Arheologie Prahova și dna Mihaela Radu, managerul Bibliotecii Județene ,,Nicolae 
Iorga” Ploiești. 
 La ședința Consiliului județean au mai luat parte: dna Silvia Constantinescu, 
directorul executiv adjunct al Direcției proiecte cu finanțare externă și dl Constantin 
Savu, consilier în cadrul Compartimentului Control al Președintelui.  

 
 Dl Bogdan Andrei Toader 
 Buna ziua, stimați colegi! 

 Mulțumesc foarte mult celor care au intrat în această ședință online. 
 Cu scuzele de rigoare, a trebuit să modificăm în ultima clipă. Avem o situație 
mai dificilă în Prahova, știm cu toții acest lucru. Din păcate câțiva colegi județeni, 
printre care…, sunt în izolare… Doamna Carmen, domnul Mihai Ilie și se pare că și 
în Consiliu avem câțiva suspecți, și care sunt acasă.  
 Am spus că pentru protecția noastră, a tuturor, este mai bine să ne întâlnim într-
o astfel de ședință. Sper, din tot sufletul, situația să nu evolueze negativ, dar am spus 
că este mult mai bine să ne întâlnim în această manieră. 
 Aș vrea, cu acordul dumneavoastră, înainte să fac prezența, pentru că va trebui 
să o facem, să vă relatez situația la zi, legată de COVID. Să știți că ieri am avut mai 
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puține cazuri față de ceea ce se întâmplă în mod obișnuit. Media cazurilor în ultimele 
zile a fost 90, ceea ce înseamnă foarte mult. Am avut cel mai mult, 120, ceea ce a 
însemnat, în ziua respectivă, aproape 10% din cazurile din toată țara. Și ieri, din 
fericire, am avut doar 60 de cazuri, din datele pe care le am la dispoziție în acest 
moment. Sperăm… Să știți că noi efectuăm foarte multe teste…  De exemplu, ieri au 
fost 409 testări efectuate, 60 de persoane confirmate, persoane vindecate, 2, persoane 
decedate, 7, în zilele de 29 și 30. Este o cifră foarte, foarte mare.  
 Cu acestea spuse și cu speranța că de la 1 august oamenii vor înțelege să respecte 
măsurile și să ajute cu privire la acest subiect, să poarte masca atât în spații libere... 
Eu, să știți că, sunt adeptul, și știți acest lucru, al purtării măștii permanent, 
bineînțeles, nu atunci când suntem singuri, dar în rest și în spații închise și în spații 
deschise, consider că este important. Este una din metodele de a preveni răspândirea.  
 Mulțumesc foarte mult și cu acordul dumneavoastră o să trec la prezență și v-aș 
ruga să vă deblocați singuri microfonul.    
 Ardeleanu Georgiana?     
 

 Dna Georgiana Anca Ardeleanu  
 Prezent. 
 
 Dl Bogdan Andrei Toader 
 Mulțumesc. 
 Ardeleanu Vasile? 
 
 Dl Vasile Ardeleanu 
 Prezent. 
 
 Dl Bogdan Andrei Toader 
 Vă salut, domnule Ardeleanu! 
 Bănică Alexandru?  
 V-am văzut, domnule Bănică. Să trăiți! 
 Domnul Bellu Claudiu? 
 Înțeleg că domnul Bellu nu este. 
 Domnul Chelan Gabriel? 
 
 Dl Gabriel Bogdan Chelan 
 Prezent. 
 
 Dl Bogdan Andrei Toader 
 Vă salut, domnule Chelan! 
 Domnul Ciolac Dan? 
 
 Dl Dorin Tudora 
 Nu se poate conecta. Mi-a dat mie mesaj că nu poate să se conecteze.  
 
 Dl Bogdan Andrei Toader 
 Domnule Ciolac? 
 Nu răspunde, domnul Ciolac. 
 Bun. Mergem mai departe. 
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 Doamna David Simona? 
 
 Dl Eugen Ionică 
 Domnul Dan Ciolac a spus că nu se poate conecta. M-ați auzit? 
 
 Dl Bogdan Andrei Toader 
 Am auzit. 
 Eu am dat accept la toată lumea, să știți. 
  
 Dl Eugen Ionică 
 S-ar putea să aibă el o problemă. O să-i spun să se conecteze pe telefon. 
  
 Dl Bogdan Andrei Toader 
 Vă rog! Vă mulțumesc. 
 Doamna David Simona? 
 Da, prezentă. 

 
 Dl Bogdan Andrei Toader 
 Domnul Dumitru Cristian? 
 
 Dl Cristian Dumitru 
 Prezent. 
 
 Dl Bogdan Andrei Toader 
 Vă mulțumesc, domnule Dumitru! 
 
 Dl Cristian Dumitru 
 O zi bună! 
 
 Dl Bogdan Andrei Toader 
 O zi bună! 
 Dumitru Mihaela Carmen? 
 Sărut mâna, din nou!  
 
 Dna Mihaela Carmen Dumitru 
 Bună! 
 
 Dl Bogdan Andrei Toader 
 Domnul Enescu Rareș? 
 

 Dl Rareș Dan Enescu 
 Buna ziua, tuturor colegilor! 
 
 Dl Bogdan Andrei Toader 
  Vă salut, domnule Rareș! 
 Domnul Gâlcă Adrian? 
 
 Dl Adrian Gâlcă 
 Prezent. 
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 Dl Bogdan Andrei Toader 
 Vă salut, domnule Gâlcă! 
 Domnul Ilie Viorel, nu cred că este. 

 
 Dl Mihai Viorel Ilie 
 Sunt prezent, domnule președinte! 
 
 Dl Bogdan Andrei Toader 
 Să trăiți! Din spital, să înțeleg, de la Câmpina? 
 
 Dl Mihai Viorel Ilie 
 Da. 
 
 Dl Bogdan Andrei Toader 
 Vă salut, domnule Ilie! Multă sănătate! 
 
 Dl Mihai Viorel Ilie 
 Vă mulțumesc mult. 
 Multă sănătate tuturor! 
  
 Dl Bogdan Andrei Toader 
 Domnul Ionică Adrian? 
 
 Dl Adrian Ionică 
 Prezent, domnule președinte! 
 Vă salut! 
 
 Dl Bogdan Andrei Toader 
 Salutări și dumneavoastră. 
 Domnul Ionică Eugen? 
 
 Dl Eugen Ionică 
 Prezent. 
  
 Dl Bogdan Andrei Toader 
 Vă salut, domnule Ionică! 
 Domnul Lungu Adrian? 
 
 Dl Adrian Lungu 
 Prezent, domnule președinte! 
 
 Dl Bogdan Andrei Toader 
 Vă salut, domnule Lungu! 
 Domnul Măruntu? 
 
 Dl Nicolae Măruntu 
 Prezent, domnule președinte! 
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 Dl Bogdan Andrei Toader 
 Să trăiți! 
 Domnul Meșca Darius? 
 
 Dl Darius Dumitru Meșca 
 Prezent.  
 Dacă îmi permiteți o sugestie, vă rog! 
 
 Dl Bogdan Andrei Toader 
 Vă rog! 
 
 Dl Darius Dumitru Meșca 
 Deoarece este online dezbaterea, sugestia mea este să-i întrebați… Să fim 
întrebați de voturile care sunt ,,împotrivă” și se abțin, pentru rapiditate. Este doar o 
părere. Mulțumesc. 
 
 Dl Bogdan Andrei Toader 
 Este foarte bine. Vă mulțumesc mult pentru propunere. 
 
 Dna Mariana Rodica Papuc 
 Nu am înțeles. 
 

 Dl Bogdan Andrei Toader 
 Domnul Meșca a propus, pentru rapiditare, când propunem la vot, să solicităm 
mai întâi votul ,,împotrivă” și ,,abțineri”, astfel încât să nu întârziem foarte mult 
procedura. 

 Domnul Neaga Gheorghe? 
 
 Dl Gheorghe Neaga 
 Prezent. 
 
 Dl Bogdan Andrei Toader 
 Domnul Necula Gheorghe? 
 Vă salut, domnule Necula! Să trăiți!  
 Domnul Nică Justinian Feodor? 
 
 Dl Justinian Feodor Nică 
 Prezent. 
  
 Dl Bogdan Andrei Toader 
 Vă salut, domnule Nică! 
 Doamna Papuc Rodica? 
 

 Dna Rodica Mariana Papuc 
 Prezent. 

 
 Dl Bogdan Andrei Toader 
 Sărut mâna, doamna Papuc! 
 Domnul Nistor Marian? 
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 Dl Marian Tudor Nistor 
 Bună ziua! Prezent. 
 
 Dl Bogdan Andrei Toader 
 Vă salut, domnule Nistor! 

 Doamna Petcu Monica? 
 
 Dna Monica Petcu 
 Buna ziua! Prezent. 
 

 Dl Bogdan Andrei Toader 
 Sărut mâna, doamna Petcu! 
 Domnul Pințoiu Toma? 
 
 Dl Toma Pințoiu 
 Să trăiți! Bună ziua, domnule președinte!  
 

 Dl Bogdan Andrei Toader 
 Să trăiți și dumneavoastră! 
 Domnul Pîrvu Ionel? 
 
 Dl Ionel Pîrvu 
 Bună ziua! Prezent. 
 
 Dl Bogdan Andrei Toader 
 Bună ziua! Vă salut! 
 Doamna Popovici Elisabeta? 
 
 Dna Elisabeta Popovici 
 Bună ziua, domnule președinte! 
 
 Dl Bogdan Andrei Toader 
 Sărut mâna, doamna Popovici!  
 
 Dna Elisabeta Popovici 
 Bună ziua, domnule președinte! 
 
 Dl Bogdan Andrei Toader 
 Domnul Răducanu? 
 
 Dl Nicușor Răducanu  
 Prezent. 
  

 Dl Bogdan Andrei Toader 
 Vă salut!  
  Domnișoara Sprîncenatu Nicoleta? 
 
 Dna Nicoleta Sprîncenatu  
 Prezent. 
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 Dl Bogdan Andrei Toader 
 Bună ziua! Sărut mâna! 
 Domnul Stoian Sorin George? 
 
 Dl Sorin George Stoian 
 Prezent, domnule președinte! Bună ziua, domnilor și doamnelor! 
 
 Dl Bogdan Andrei Toader 
 Să trăiți! 
 Domnul Toma Horia Victor? 
 
 Dl Horia Victor Toma 
 Prezent. Bună ziua! 
 
 Dl Bogdan Andrei Toader 
 Bună ziua, domnule inspector! 
 Domnul Tomoșoiu Adrian? Domnul Tomoșoiu? 
 Domnul Tudora Dorin? 
 
 Dl Dorin Tudora 
 Prezent, domnule președinte! Vreau să transmit domnului Ilie să fie sănătos și 
să ne vedem sănătoși.  
 
 Dl Bogdan Andrei Toader 
 Mulțumim. Doamne ajută! 
 Domnul Tudoran Lorin Gabriel? 
 
 Dl Lorin Gabriel Tudoran 
 Prezent, domnule președinte! Bună ziua, tuturor! 
 
 Dl Bogdan Andrei Toader 
 Bună ziua! 
 Și domnul Viter David Andrei? 
 Acum, doamna vicepreședinte, Ludmila Sfîrloagă? 
 
 Dna Ludmila Sfîrloagă 
 Prezent. Bună ziua! 
  
 Dl Bogdan Andrei Toader 
 Și, bineînțeles, domnul vicepreședinte Pătrașcu Vasile?  
 

 Dl Vasile Pătrașcu 
 Prezent. 
 

 Dl Bogdan Andrei Toader 
 Și subsemnatul. 
 Recapitulez. Absenți sunt: Bellu Claudiu Mihai, Ciolac Dan... 
 

 Dna Rodica Mariana Papuc 
 Domnul Ciolac Dan a spus că nu se poate conecta. 
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 Dl Bogdan Andrei Toader 
 ...Domnul Tomoșoiu și domnul Viter David Andrei. Așa am notat. 
 Cu aceste 4 absențe, momentan, ședința oricum are cvorumul necesar și cu 
permisiunea dumneavoastră o să vă supun atenției ordinea de zi, așa cum v-a fost 
transmisă. Nu mai sunt alte modificări.  
 Aș vrea să știu dacă este cineva împotrivă sau se abține cineva? 
 Înseamnă că toată lumea este ,,pentru”.  
 

Membrii Consiliului județean au fost de acord cu 33 voturi „pentru”, cu 
următoarea ordine de zi:   

1. Aprobarea Procesului - verbal al ședinței ordinare a Consiliului județean 
Prahova din data de 30 iunie 2020. 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea execuției bugetului propriu al județului, 
precum și a bugetelor instituțiilor de  sub autoritatea  Consiliului județean Prahova pe 
semestrul I - 2020 - inițiat de domnul Bogdan Andrei Toader, președintele Consiliului 
Județean Prahova. 

3. Proiect de hotărâre privind trecerea din domeniul public în domeniul privat al 
județului Prahova a imobilului situat în municipiul Ploiești, str. Popa Farcaș nr. 45 - 
inițiat de domnul Bogdan Andrei Toader, președintele Consiliului Județean Prahova. 

4. Proiect de hotărâre pentru completarea unei hotărâri a Consiliului județean 
Prahova - inițiat de domnul Bogdan Andrei Toader, președintele Consiliului Județean 
Prahova. 

5. Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii nr. 20/2020 a Consiliului 
județean Prahova privind aprobarea componenței Colegiului Director al Direcției 
Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Prahova - inițiat de domnul 
Bogdan Andrei Toader, președintele Consiliului Județean Prahova. 

6. Proiect de hotărâre privind modificarea organigramei și a statului de funcții 
pentru Muzeul Județean de Istorie și Arheologie Prahova - inițiat de domnul Bogdan 
Andrei Toader, președintele Consiliului Județean Prahova. 

7. Proiect de hotărâre privind modificarea organigramei, a statului de funcții și 
a regulamentului de organizare și funcționare pentru Biblioteca Județeană „Nicolae 
Iorga” Ploiești - inițiat de domnul Bogdan Andrei Toader, președintele Consiliului 
Județean Prahova. 

8. Proiect de hotărâre privind modificarea statului de funcții pentru Direcția 
Județeană de Pază Prahova - inițiat de domnul Bogdan Andrei Toader, președintele 
Consiliului Județean Prahova. 

9. Proiect de hotărâre privind modificarea statului de funcții pentru Serviciul 
Public Județean Salvamont Prahova - inițiat de domnul Bogdan Andrei Toader, 
președintele Consiliului Județean Prahova. 

10. Proiect de hotărâre privind constituirea unei comisii speciale de analiză și 
verificare a oportunității achiziționării imobilului situat în Ploiești, B-dul 
Independenței nr. 15, județul Prahova - inițiat de domnul Bogdan Andrei Toader, 
președintele Consiliului Județean Prahova. 

11. Diverse (Decizia nr. 16/2020 a directorului Camerei de Conturi a Județului 
Prahova). 
 

Dl Bogdan Andrei Toader 
Mulțumesc foarte mult. 
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Proiectul ordinii de zi a fost votat și o să încep cu primul punct - ,,Aprobarea 
Procesului - verbal al ședinței ordinare a Consiliului județean din data de 30 iunie 
2020”. 
 O să reiau votul pentru acest prim punct, exact în aceeași manieră.  
 Este cineva împotrivă? Se abține cineva? Toată lumea este pentru? Domnule 
Pîrvu, sunteți ,,pentru”, presupun? 
 
 Dl Ionel Pîrvu 
 Toată lumea pentru 

 
Membrii Consiliului județean au fost de acord cu 33 voturi „pentru”. 

 
Dl Bogdan Andrei Toader 

 Mulțumesc foarte mult. Unanimitate. 
Proiectul nr. 2 este ,,Proiect de hotărâre privind aprobarea execuției bugetului 

propriu al județului, precum și a bugetelor unor instituții de sub autoritatea  
Consiliului județean Prahova pe primul semestru al anului 2020.” 

Vă rog, dacă sunt comentarii? Dacă sunt amendamente de făcut? 
 
Dl Adrian Ionică 
Domnule președinte, dacă îmi permiteți! 
 
Dl Bogdan Andrei Toader 
Vă rog! 
 
Dl Adrian Ionică 
Îl am și pe domnul Ciolac, pe WhatsApp, în direct, participă și dânsul.  
 
Dl Bogdan Andrei Toader 
Perfect. 
 

Dl Adrian Ionică 
Domnule Ciolac, vă rog să spuneți ,,prezent”! 
 
Dl Dan Ciolac 
Bună ziua! Prezent. 

 
Dl Bogdan Andrei Toader 
Bună ziua! 
Sunteți bifat. Vă mulțumesc mult, domnule Ciolac. 
 

Dl Bogdan Andrei Toader 
Avem doar trei absențe: domnul Claudiu, domnul Viter și domnul Tomoșoiu. 
Mulțumesc foarte mult, domnule Ciolac, pentru că ați intrat cu noi! 
 

Dna Nicoleta Sprîncenatu 
Domnule președinte, și domnul David Viter încearcă să intre și nu reușește!   

 
Dl Bogdan Andrei Toader 
Așteaptă,da, așa este! Este vina mea. Imediat… Am acceptat.  
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Vă salut, domnule Viter! Vă văd prezent. 
 
Dl Bogdan Andrei Toader 
Deci, avem doar două absențe: domnul Tomoșoiu și domnul Bellu. 
Mulțumesc foarte mult! 
Al doilea proiect pe ordinea de zi este proiectul de hotărâre privind aprobarea 

execuției bugetului.  
Dacă nu sunt comentarii și amendamente, vă supun la vot.  
Cine este împotrivă? Cine se abține? Cine este pentru? Unanimitate.  

 
Membrii Consiliului județean au fost de acord cu 35 voturi „pentru”. 

 

Dl Bogdan Andrei Toader 
Vă mulțumesc. 
Următorul proiect pe ordinea de zi - ,,Proiect de hotărâre privind trecerea din 

domeniul public în domeniul privat al județului Prahova a imobilului situat în 
municipiul Ploiești, str. Popa Farcaș nr. 45”. 

Este vorba de locația din Popa Farcaș, locație care în acest moment este dată în 
folosință gratuită, pentru Protoieria Sud, dacă nu mă înșel. 

Dacă sunt comentarii, pentru trecerea acestui imobil din domeniul public în 
domeniul privat? 

Vă înștiințez că este vot cu majoritate absolută.   
 
Dl Nicușor Răducanu 
Domnule președinte! 

 
Dl Bogdan Andrei Toader 
Vă rog, domnule Răducanu! 
 

 Dl Nicușor Răducanu 
Consider că acel anunț pentru transparență, dat în 26 mai, parcă, în plină 

pandemie sau imediat după ieșirea din urgență, nu scoate în evidență opinia generală. 
Eu voi fi împotrivă.  

 
Dl Bogdan Andrei Toader 
Am înțeles. Vă respect poziția. 
Noi am făcut procedurile legale. 

 
Dl Nicușor Răducanu 
Știu. 
Putem să dăm această locație și pentru amplasarea unui spital, în zonă COVID… 

 

Dl Bogdan Andrei Toader 
Este vorba de trecerea din domeniul public, în privat. În acest moment nimic 

altceva. 
Dl Nicușor Răducanu 
Ok. E un pas făcut pentru predarea definitivă a acestui spațiu, Protoieriei.  
 
Dl Bogdan Andrei Toader 
Am înțeles. 
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Eu sunt un bun creștin și îmi doresc să ajut biserica așa cum putem fiecare. Dacă 
există altă solicitare din partea altor instituții, cu cea mai mare plăcere o vom supune 
atenției dumneavoastră.  

Dacă sunt alte comentarii la acest punct, vă rog! Dacă nu, eu o să supun la vot.  
În primul rând, cine este împotrivă?  
 
Dl Adrian Ionică 
Din punctul de vedere al domnului Răducanu, a fost împotrivă. 
Mă scuzați, îmi cere domnul Dan Ciolac informații. 
 
Dl Nicușor Răducanu 
Deci, eu sunt ,,împotrivă”. 
 
Dl Adrian Ionică 
Domnul Ciolac, întreabă de ce este domnul Răducanu ,,împotrivă”? 
 
Dl Nicușor Răducanu 
Pentru că și în ședința anterioară am fost ,,împotrivă” și nu mi se pare normal 

ca, acest spațiu, de pe Popa Farcaș, să fie atribuit… 
 
Dl Adrian Ionică 
A înțeles, acum.  
Gata, domnule Răducanu, mă scuzați…! Nu a  auzit. 
A spus să trecem la vot. 
 
Dl Nicușor Răducanu 
Ok. 
 
Dl Adrian Ionică 
Să votăm!  
 

Dl Bogdan Andrei Toader 
Atunci, vă supun la vot.  
Cine este împotrivă?  
 
Dl Nicușor Răducanu 
Eu sunt ,,împotrivă”. 
 
Dl Bogdan Andrei Toader 
Domnule Răducanu, mulțumesc! 
Cine se abține? 
 
Dl Gabriel Bogdan Chelan 
Eu, Bogdan Chelan. 
 
Dl Bogdan Andrei Toader 
Am notat, domnule Chelan, vă mulțumesc! 
Cine este pentru? 
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Membrii Consiliului județean au fost de acord cu 33 voturi „pentru”, un vot 
,,împotrivă” (Domnul consilier județean Răducanu Nicușor) și o abținere (Domnul 
consilier județean Chelal Gabriel Bogdan). 

 
Dl Bogdan Andrei Toader 
Vă mulțumesc tuturor! S-a notat: un vot ,,împotrivă” și o ,,abținere”.  
Vă mulțumesc foarte mult! 
Observ că începem să funcționăm din de în ce mai bine cu sistemul online. 
Proiectul nr. 4 pe ordinea de zi - ,,Proiect de hotărâre pentru completarea unei 

hotărâri a Consiliului județean Prahova”, proiect inițiat de către subsemnatul. 
Este vorba de terenul de la ,,Veolia”, de rețelele de termoficare și proiectul de 

hotărâre spune la articolul 1: ,,Se aprobă completarea Hotărârii Consiliului județean 
Prahova nr. 34/19.04.2019, pentru modificarea și completarea Hotărârii Consiliului 
județean Prahova nr. 5/2018 privind completarea anexei la Hotărârea Consiliului 
județean Prahova nr. 27/2001”. Și aici, după cum urmează: «La ,,Bunuri imobile”, 
capitolul IV - Sistem de producere, transport și distribuție energie termică după 
poziția nr. 45 se introduc 3 noi poziții, pozițiile nr. 46-48, conform anexei». 

Este vorba de completarea domeniului Consiliului județean, urmare a intabulării 
pe care noi am inițiat-o. Scopul final, așa cum cred că știm cu toții sau sunt sigur că 
ați luat cunoștință, este predarea acestui patrimoniu către Consiliul local cu privire la 
accesarea de fonduri, pentru ceea ce înseamnă termia municipialității. 

Momentan, completăm Hotărârea Consiliului județean, nr. 27/2001 și pe cea din 
2018, cu cele 3 poziții despre care v-am făcut referire: 46, 47, 48. Dacă nu ați apucat 
să vedeți exact, este vorba de 3 terenuri pe care le-am identificat și conducte: o dată - 
1.124;  o dată - 945 și o dată Tronsonul 6 - 4.487 .  

Vă rog, dacă sunt comentarii la acest punct de pe ordinea de zi? Dacă nu, vă 
supun… 

 

Dl Gheorghe Necula 
Am eu, domnule președinte! 
 
Dl Bogdan Andrei Toader 
Vă rog, toată stima! 
 
Dl Gheorghe Necula 
Aceste terenuri, despre care ați făcut atingere adineauri, fac parte din Parcul 

Industrial Brazi, sau nu? 
 

Dl Bogdan Andrei Toader 
Nu, nu fac parte din Parcul Industrial Brazi. 
 
Dl Gheorghe Necula 
Înseamnă că sunt tot pe teritoriul ,,Veoliei”? Da sau nu? 
 

Dl Bogdan Andrei Toader 
TeritoriuL Bărcănești-Ploiești, în exteriorul localității. Este vorba de terenurile... 
 
Dl Gheorghe Necula 
Din ce-am discutat... Discuția din ședința de data trecută... Nu fac parte din 

Parcul Industrial Brazi? 
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Dl Bogdan Andrei Toader 
Nu. Doamna Livia Barbălată este aici și îmi spune că nu fac parte.  
 
Dl Gheorghe Necula 
Am înțeles. Este total și total o altă lucrare, aceasta? 
 
Dl Bogdan Andrei Toader 
Da. 
 
Dl Gheorghe Necula 
Am înțeles. 
Aceasta este de datoria Parcului Industrial către ei. S-a mai micșorat ceva? Ce 

cunoașteți în sensul acesta?  
 
Dl Bogdan Andrei Toader 
Domnul Necula, vă spun sincer, dumneavoastră sunteți în AGA și ar trebui să 

știți mai bine. Eu știu că încearcă să plătească. 
 
Dl Gheorghe Necula 
De la data trecută nu s-a mai făcut nicio ședință, nu mai știm nimic. Și nu merg 

zilnic acolo ca să mă interesez. Cu tot respectul, vă spun, dar nu este în sarcina noastră 
să facem asta… 

  
Dl Bogdan Andrei Toader 
Eu vă spun că am discutat problema și au început să plătească, eșalonat, 

bineînțeles.  
  
Dl Gheorghe Necula 
Eșalonat. Că erau supărați pe noi și știu că au vrut să ne ... 
 
Dl Bogdan Andrei Toader 
Oprească.. 
 
Dl Gheorghe Necula 
Să ne someze într-un anumit fel și știți foarte bine în ce fel...  
  
Dl Bogdan Andrei Toader 
Da. Am înțeles și vă mulțumesc!  
Alte comentarii? Dacă nu, vă supun la vot.  
Cine este împotrivă? Cine se abține? Cine este pentru?  
 
Membrii Consiliului județean au fost de acord cu 35 voturi „pentru”. 

 
Dl Bogdan Andrei Toader 
Vă mulțumesc foarte mult!  
Înseamnă că este unanimitate.  
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Proiectul nr. 5 - ,,Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii nr. 20/2020 
a Consiliului județean Prahova privind aprobarea componenței Colegiului Director al 
Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului.” 

Vă rog, din sală, dacă avem...  
Doamna secretar, să explicați modificarea! 
 
Dna Hermina Adi Bîgiu 
A plecat un șef de centru… 
 
Dl Bogdan Andrei Toader 
Un șef de centru a plecat din această comisie, din Colegiul Director, și intră în 

locul dumnealui...  
 
Dna Hermina Adi Bîgiu 
Nu, nu intră nimeni, deocamdată. 
 
Dl Bogdan Andrei Toader 
Deocamdată rămânem cu locul vacant.  
Știți că avem o hotărâre prin care toți șefii de centre fac parte din colegiul 

director. Acest post vacantându-se...  
Înțeleg că este vorba de Centrul Plopeni, unde domnul director a părăsit funcția 

și am rămas cu locul vacant. 
 
Dna Hermina Adi Bîgiu 
Momentan nu sunt propuși în locul lor alți membri. 
 
Dl Bogdan Andrei Toader 
Momentan nu sunt propuși în locul lor alți membri. Mulțumesc, doamna 

Secretar! 
Dacă sunt comentarii la acest proiect? Dacă nu, vi-l supun la vot.  
Cine este împotrivă? Cine se abține? Cine este pentru? 

 
Membrii Consiliului județean au fost de acord cu 35 voturi „pentru”. 

 
Dl Bogdan Andrei Toader 

 Mulțumesc foarte mult tuturor! 
 Vreau să vă spun că s-a alăturat și colegul, domnul Tomoșoiu. Am văzut acum. 
 

Dl Bogdan Andrei Toader 
 Avem o singură absență în acest moment, pe domnul Claudiu Bellu.  
 Mulțumesc foarte mult. 

Proiectul nr. 6 - este vorba de ,,Proiect de hotărâre privind modificarea 
organigramei și a statului de funcții pentru Muzeul Județean de Istorie și Arheologie.” 

Vă rog, doamna Ion! 
Dacă doriți, la un microfon, să explicați colegilor modificările! 
 
Dna Elena Ion 
Bună ziua! 
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Păstrarea în același număr de posturi și organizarea concursului de promovare 
în grad profesional, propunerea de la Muzeul de ,,Istorie și Arheologie” vine pentru 
transformarea a 3 posturi ocupate, a căror titulari au fost declarați admiși, și 
desființarea unui post de subinginer și înființarea lui ca post vacant de referent de 
specialitate la Serviciul gospodărire. De aceea a fost nevoie și de modificare de 
organigramă și de stat. 
 

Dl Bogdan Andrei Toader 
Vă mulțumesc foarte mult, doamna Ion! 
Dacă sunt întrebări pentru acest punct de pe ordinea de zi? 
A intrat domnul. Îl  văd aici. 
Dacă nu, vă supun la vot. 
Cine este împotrivă? Cine se abține? Cine este pentru? Unanimitate.  

 
Membrii Consiliului județean au fost de acord cu 36 voturi „pentru”. 

 
Dl Bogdan Andrei Toader 
Vă mulțumesc foarte mult! 
Proiectul nr. 7 ,,privind modificarea organigramei, a statului de funcții și a 

regulamentului de organizare și funcționare pentru Biblioteca Județeană „Nicolae 
Iorga””. 

Este și doamna directoare prezentă alături de noi, aici în sală, pentru mai multe 
explicații. 

Doamna Ion, vă rog să explicați proiectul! 
 
Dl Bogdan Andrei Toader 
Este vorba de câteva posturi… 
 
Dna Elena Ion 
Da. 
Înființează Compartiment achiziții, în subordinea directă a managerului, fără 

majorarea numărului de posturi. Desființează și înființează. 
 
Dl Bogdan Andrei Toader 
Desființează un post vacant și înființează acest post, pentru Compartimentul 

achiziții, în directa subordonare a managerului.  
 
Dna Elena Ion 
Da, a domnului manager. 
 
Dl Bogdan Andrei Toader 
Despre asta este vorba în proiect. 
 
Dna Elena Ion 
Da. 
 
Dl Bogdan Andrei Toader 
Un post vacant este desființat și se înființează un post de… 
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Dna Elena Ion 
Se înființează ca și post vacant la acest compartiment de achiziții. 
 
Dl Bogdan Andrei Toader 
…De achiziții, inspector pentru achiziții.  

  Vă supun la vot.  
  Cine este împotrivă? Abțineri? Cine este pentru? Unanimitate. 

 
Membrii Consiliului județean au fost de acord cu 36 voturi „pentru”. 

 
Dl Bogdan Andrei Toader 
Mulțumesc foarte mult! 
Proiectul nr. 9 - ,,Proiect de hotărâre privind modificarea statului de funcții 

pentru Serviciul Public Județean Salvamont”.  
Am discutat cu domnul Banu. L-am rugat ca dacă poate să intre în direct cu noi, 

dar o avem pe doamna Ion aici și cred că poate să ne explice. 
Vă rog! 
 
Dna Elena Ion 
Post ocupat de salvator montan III, se transformă în post ocupat de salvator 

montan II. Titularii au fost declarați admiși la concursul de promovare. Atât. 
 

Dl Bogdan Andrei Toader 
Deci, avem doar promovări? 
 
Dna Elena Ion 
Exact. 
 

Dl Bogdan Andrei Toader 
Vă mulțumesc. 
Comentarii, amendamente la acest proiect, discuții pe tema proiectului? Dacă 

nu, vă supun la vot. 
Cine este împotrivă? Cine se abține? Cine este pentru?  

 
Membrii Consiliului județean au fost de acord cu 36 voturi „pentru”. 

 
Dl Bogdan Andrei Toader 
Mulțumesc foarte mult. 
Proiectul nr. 9 a trecut. 
Revin la proiectul nr. 8 - ,,Proiect de hotărâre pentru modificarea statului de 

funcții la Direcția Județeană de Pază Prahova”.  
Doamna Ion, vă rog! 
 

Dna Elena Ion 
Numai stat de funcții, cu menținerea în numericul aprobat; organizat concurs de 

promovare în grad profesional pentru doi funcționari publici și un personal 
contractual. Și rugăm transformarea posturilor. 

 

Dl Bogdan Andrei Toader 
Au promovat. Am înțeles. Deci două promovări la funcționari publici… 



17 
 

Dna Elena Ion 
Două funcții publice și un personal contractual. Trei posturi în total… 

 
Dl Bogdan Andrei Toader 
Mulțumesc. 
Dacă sunt comentarii? Dacă nu, vă supun la vot.  
Cine este împotrivă? Cine se abține? Cine este pentru? Unanimitate.  

 
Membrii Consiliului județean au fost de acord cu 36 voturi „pentru”. 

 
Dl Bogdan Andrei Toader 
Vă mulțumesc. 
Proiectul nr. 10 - ,,Proiect de hotărâre privind constituirea unei comisii speciale 

de analiză și verificare a oportunității achiziționării imobilului situat în Ploiești, B-
dul Independenței nr. 15, județul Prahova”. 

Aș vrea să vă relatez situația de la data curentă. Noi, în anul 2016, am încercat 
achiziționarea imobilului de la această adresă, B-dul Independenței nr. 15, din 
Ploiești, este vorba de Casa Căsătoriilor… Am evaluat clădirea, cu un evaluator 
ANEVAR. S-a stabilit suma care a reieșit. Comisia a fost constituită în acel moment. 
Proprietarului i s-a făcut propunerea reieșită din evaluare și aici, la acel moment, era 
vorba de o sumă de 666 mii euro. Proprietarul nu a dorit să vândă clădirea. Au mai 
trecut câțiva ani. Eu am gândit, pentru această clădire, un proiect european, având în 
vedere că acum se deschid noile axe, și aici vorbim de Axa 5.1. ,,Reabilitarea 
patrimoniului cultural”. Consider că ar fi o oportunitate importantă, având în vedere 
simbolistica pe care o are clădirea, pentru ceea ce înseamnă municipiul Ploiești. Și în 
același timp, având în vedere faptul că noi stăm cu Muzeul ,,I.L. Caragiale” într-o 
clădire improprie, pe de o parte, pe de altă parte, plătim chirie. Și am spus că ar trebui 
să mai încercăm încă o dată să evaluăm clădirea și să facem o ofertă pentru 
achiziționarea ei. 

Sper că sunteți de acord cu mine că această clădire chiar merită eforturile 
noastre, ale tuturor. Eu am discutat cu foarte mulți oameni și toți își doresc ca această 
clădire să redevină ceea ce a fost odată - un loc important în municipiul Ploiești.   

Comentarii, vă rog! 
 

Dl Gheorghe Necula 
Domnule președinte, o întrebare. Dumneavoastră ați contactat personal sau prin 

aparatul dumneavoastră din Consiliul județean, proprietarul? Sau cum ați ajuns la 
concluzia că nu este de acord cu suma evaluată?  

 
Dl Bogdan Andrei Toader 
Doamna Ludmila dorește să intervină. 
Vă rog! 
Dumneaei a făcut parte din comisia de la acea vreme. 
 
Dna Ludmila Sfîrloagă 
Da. 
Bună ziua, stimați colegi! 
În acel moment, proprietarul a venit de fapt la Consiliul județean să facă această 

propunere. Suma pe care a vansat-o era enormă, era 1,5 milioane euro. Noi am spus 
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că nu putem să acceptăm oferta dânsului, ci trebuie să găsim un evaluator care să facă 
evaluarea normală, ținând cont de faptul că e vorba de bani publici. Nu noi am ajuns 
la proprietar, ci proprietarul a ajuns la noi.  

Nu a fost de acord cu evaluarea noastră. A spus că are un proiect pentru birouri 
de avocați, fiind în perioada aceea Tribunalul aproape. Acest proiect nu s-a continuat 
niciodată și propunerea domnului președinte este foarte bine-venită, ținând cont că în 
spate este și Muzeul ,,Ceasului”. Am face în așa fel, am avea un ansamblu de muzee 
în același loc. 

 
Dl Gheorghe Necula 
Ați discutat dacă va fi de acord cu noua variantă de evaluare? 

 
Dl Bogdan Andrei Toader 
Deocamdată noi vă propunem constituirea comisiei și demararea evaluării. Nu 

știm ce sumă va reieși. În principu, ar trebui să fie chiar mai mică, pentru că timpul 
și-a spus cuvântul asupra clădirii și ați văzut și dumneavoastră acest lucru. Și să 
vedem, poate acest proprietar înțelege cât de importantă este clădirea pentru 
ploieșteni și pentru prahoveni. Noi, mai mult decât să-i facem o ofertă bazată pe o 
evaluare făcută de către un evaluator specializat și, bineînțeles, autorizat ANEVAR, 
nu avem. Nu putem răspunde în acest moment la solicitările sau pretențiile pe care un 
proprietar le are, dar am spus că merită încă o încercare. Nu sunt costuri foarte mari. 
Este vorba de comisie și de actualizarea evaluării. 

 
Dl Gheorghe Necula 
Comisia din cine va fi compusă? 

 
Dl Bogdan Andrei Toader 
Vă putem spune cine a fost data trecută în comisie. 
 
Dl Gheorghe Necula 
Nu, în comisia aceasta de acum. 

 

Dl Bogdan Andrei Toader 
Sunt propunerile deschise - puteți face parte și dumneavoastră, consilierii. Data 

trecută a fost doamna Ludmila, au fost câțiva colegi de la Patrimoniu… 
 

Dna Hermina Adi Bîgiu 
Au fost 4 consilieri județeni. 
 
Dl Bogdan Andrei Toader 
4 consilieri județeni - data trecută. 
Putem să propunem și acum. Vă rog! 
 
Dl Gheorghe Necula 
Păi și eu aș vrea să particip la această… 

 
Dl Bogdan Andrei Toader 
Domnul Necula, bun.  
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Altcineva? Vă rog! Nu implică foarte multă muncă, să știți. Veți avea 2-3 
întâlniri, maxim.  

 
Dl Nicușor Răducanu 
Particip și eu, domnule președinte.! 
  
Dl Bogdan Andrei Toader 
Vă mulțumesc, domnule Răducanu. 
 
Dl Adrian Tomoșoiu 
Și eu, domnule președinte! Adrian Tomoșoiu sunt. 
 
Dl Bogdan Andrei Toader 
Vă salut!  
Avem 3 propuneri și doamna Ludmila. Sunt 4 și încă o propunere, vă rog! 

 
Dl Rareș Dan Enescu 
Și eu, domnule președinte! 

 
Dl Bogdan Andrei Toader 
Domnul Enescu. 
Avem 5.   
Deci: domnul Răducanu, domnul Necula, domnul Enescu, domnul Tomoșoiu și 

o singură doamnă, doamna Ludmila Sfîrloagă. Corect? 
 
Dna Hermina Adi Bîgiu 
Dacă nu mai sunt alte propuneri, să-i validăm pe rând. 
 
Dl Bogdan Andrei Toader 
Mai sunt alte propuneri? 
Dacă nu… 
 
Dl Gabriel Bogdan Chelan 
Și eu aș fi vrut, dar dacă s-au ocupat locurile e Ok. 
Bogdan Chelan, sunt. 
 
Dl Bogdan Andrei Toader 
Vă salut, domnule Chelan! 
Trebuie votați, aceștia 5. Vreți să facem vot… 
Ce fel de vot…? 
Dacă sunt 5 propuneri, pentru cele 5 locuri, facem vot deschis.  
Bun. Cine este împotrivă? Cine se abține? Cine este pentru? 

 
Membrii Consiliului județean au fost de acord cu 36 voturi „pentru”. 
 
Dl Bogdan Andrei Toader 
Vă mulțumesc foarte mult. 
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La ,,Diverse”, ultimul punct de pe ordinea de zi, v-am înaintat Decizia nr. 16 din 
2020 a directorului Camerei de Conturi a Județului Prahova, să o studiați și, 
bineînțeles, dacă după ce o veți studia veți avea nevoie de informații suplimentare, cu 
mare plăcere vom avea discuții în acest sens. Dar este bine să o aveți, să o studiați și 
să discutăm pe tema ei.  

 

Dl Nicușor Răducanu 
Domnule președinte! 
 

Dl Bogdan Andrei Toader 
Vă rog, domnule Răducanu! Ați primit-o, presupun? 
 
Dl Nicușor Răducanu 
Da.  
Domnule președinte, aș dori să amânăm discuțiile pe această Decizie, după ce 

vom primi și Raportul de audit din partea…, pe care l-ați primit dumneavoastră din 
partea Curții de Conturi.  

 

Dl Bogdan Andrei Toader 
Eu înțeleg că ați primit Decizia…? 
 

Dl Nicușor Răducanu 
Am primit Decizia. Decizia am primit-o, dorim și procesul verbal al Raportului 

de audit sau Raportul de audit.  
 

Dl Bogdan Andrei Toader 
Am înțeles, nu este o problemă. Mi se pare și normal, că Decizia este în baza 

unui raport. Da, bineînțeles! 
Ok. Discut și cu colegii de la economic…  
 
Dl Nicușor Răducanu 
După care să stabilim o altă zi, o altă ședință, indiferent când doriți să…, în care 

să discutăm pe baza acestui Raport de audit și acestei Decizii, pentru că sunt multe 
probleme. De 4 ani de zile tot insist pe rezolvarea acestor probleme cu care Curtea de 
Conturi, la final de an vine și ne spune: ,,Sunt probleme foarte mari!”. Să înțeleg că 
acum, în baza acestei Decizii, nu ați mai făcut contestație? 

 

Dl Bogdan Andrei Toader 
Nu, nu a fost făcută contestație. 
A fost făcută contestație?  
 

Dl Nicușor Răducanu 
Nefăcând contestația, să vedem posibilitatea de a recupera acești bani. 
 
Dl Bogdan Andrei Toader 
Despre care bani vorbiți? 
 

Dl Nicușor Răducanu 
Despre banii prin care Curtea de Conturi spune că trebuie duse la… Aferenți 

prejudiciilor făcute de modul de rezolvare a activității angajaților din Consiliul 
județean.  
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Dl Bogdan Andrei Toader 
Poftiți? 
 

Dl Nicușor Răducanu 
Deci, domnule președinte, eu zic să… 

 

Dl Bogdan Andrei Toader 
Unele deja au fost închise. Toate, chiar! 
 

Dl Nicușor Răducanu 
S-au recuperat banii respectivi?  

 

Dl Bogdan Andrei Toader 
Da. De la Rîfov, de la Gorgota, de la Adunați, de la Provița. Le-am închis chiar 

unele pe timpul controlului. 
 

Dl Nicușor Răducanu 
Ok. Foarte bine, atunci și modul de soluționare în prima ședință, discutăm și 

modul cum s-au soluționat aceste probleme: Raportul de audit și modul de 
soluționare.  
 

Dl Bogdan Andrei Toader 
Am înțeles. Unii au făcut stornare, unii au dat banii, unii au… 
 

Dl Nicușor Răducanu 
Ok, domnule președinte! Noi nu avem decât Decizia, la ora actuală.  
 

Dl Bogdan Andrei Toader 
Am înțeles. 
 
Dl Nicușor Răducanu 
Avem Decizia în care apar sume peste sume. Rugămintea mea este să dați și 

Raportul de audit și modul de soluționare.  
 

Dl Bogdan Andrei Toader 
Bineînțeles. 
 

Dl Nicușor Răducanu 
Atât. 

 

Dl Bogdan Andrei Toader 
Dacă nu mai sunt alte probleme pe care doriți să le discutăm la ,,Diverse”, eu vă 

mulțumesc!, și o să încerc, pentru săptămâna viitoare, convocarea unei ședințe 
extraordinare, cu privire la rectificarea bugetului, având în vedere faptul că am primit 
Decizia de la Finanțe Prahova. 

Vă mulțumesc foarte mult! 
O după-amiază plăcută! 
  

 Ședința s-a încheiat la ora 13,50. 
 
 

  Președinte,             Secretar general, 
Bogdan Andrei Toader                                            Hermina Adi Bîgiu  


